
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Digitalt på Teams 
Dato: 08.04.2021 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Thea Remso Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Vida Lund Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  
Hanne Sørli Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Henning Skjelvan Vikan MEDL  
Lone Sandvik Lyngstad MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 
Sølvi Janne Dahlen Lauvsnes Kulturkonsulent 
Kine Kimo Kultursjef 

 
 
Gjennomgang fra elevrådene- sløyfes grunnet lite tid. 
 
Eventuelt: 
 
Webinar med Helsesista og Axel Frønes: 
Vi har tidligere startet planleggingen av et webinar om psykisk helse med Helsesista og Axel 
Frønes. Vi avlyser dette, da det ble for dyrt. Ungdomsrådet ønsker heller å gjennomføre et 
lignende webinar med helsesykepleierne vi har på skolene i kommunen, samt Axel Frønes. Her 
vil vi åpne for spørsmål fra elevene, men webinar vil ha hovedfokus på psykisk helse. Jette og 
Isak har fått ansvar for webinaret. 
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 9/21 Drøfting av kulturplanens delområde 2 og 3  
DR 10/21 Behandling av søknader  
DR 11/21 Vi forbereder oss til kommunestyremøtet  
DR 12/21 Hemmelig prosjekt  

 
 

DR 9/21 Drøfting av kulturplanens delområde 2 og 3 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.04.2021  
 
Kine og Sølvi fra kulturavdelingen i kommunen besøkte oss og ba om innspill til kulturplanenes 
delområde 2 og 3. 
 
2. kunst og kultur  
Kunst- inkluderende, universell utforming 
Synliggjøre kulturlivet i hele kommunen, nettside 
Bibliotek, bruk og hvordan gjøre de attraktive, utlån? 
 
3. idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv 
Hva savner vi? Hva trengs for å få til dette? Bowling. 
 
Friluft, samkjøring, funksjon på app/nettside 
Uorganisert aktiviteter 
 
 
 
 

DR 10/21 Behandling av søknader 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.04.2021  
 
Vi behandler 2 søknader. 
 

1. Søknad om driftsmidler for sesongen 2021- Rissa paintballklubb 

Rissa paintballklubb har søkt om 20 000 kr som støtte til driftsutgifter. Ungdomsrådet innvilger 
søknaden enstemmig. Vi ser på Rissa paintballklubb som en viktig bidragsyter til kulturlivet i 
kommunen, og et godt tilbud som vi vil hjelpe til å videreføre. 
 

2. Søknad fra Johan Bojer vgs - Rissa 

Elevrådet ved Johan Bojer skolested Rissa har søkt 10 000 kr for å kjøpe inn: 
 Kompostbinge Avfallsdunk  
 AJ produkter 6x  
 Avfallsbeholder plast 2x  
 ICEBOX combo pack 

Representantene fra Johan Bojer skolested Rissa var inhabile. Ungdomsrådet innvilger 
søknaden enstemmig. Vi velger å innvilge søknaden fordi vi synes det går til gode saker. Vi ser 
på både praktisk undervisning og kildesortering som veldig viktig. 



 
 
 
 
 
 

DR 11/21 Vi forbereder oss til kommunestyremøtet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.04.2021  
 
Vi bestemte at Sigurd, Isak og Victoria skal delta på kommunestyremøte den 15. April. Innspill 
til representantene skal skje via Facebook. 
 
 
 
 

DR 12/21 Hemmelig prosjekt 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 08.04.2021  
 
Komiteen som har jobbet med det hemmelige prosjektet siden sist la fram det de hadde gjort, 
og fikk innspill fra rådet. Prosjektet videreføres. 
 
 
 
 


